



Trans Artic Loge 2309 Lodge

ASSOCIATION INTERNATIONALE des MACHINISTES et des TRAVAILLEURS DE L'AÉROSPATIALE  
INTERNATIONAL ASSOCIATION of MACHINISTS and AEROSPACE WORKERS



# Bulletin

En raison de la situation à Montréal qui continue d'être une zone ROUGE en raison du COVID-19, l'assemblée générale de la section locale 2309 le 20 avril 2021 à 14h00

## **A ÉTÉ ANNULÉ.**

Veillez continuer à surveiller le site Web LL2309 [www.aimta2309.ca](http://www.aimta2309.ca) pour toute information pertinente concernant nos membres. Les membres peuvent également s'inscrire aux notifications par e-mail dans le coin inférieur droit au-dessus de «s'abonner» sur la page d'accueil du site Web LL2309.

Due to the situation in Montreal continuing to be a RED zone due to COVID-19, the General Meeting for Local Lodge 2309 on April 20, 2021 at 2:00 pm

## **HAS BEEN CANCELLED.**

Please continue to monitor the LL2309 website [www.aimta2309.ca](http://www.aimta2309.ca) for all relevant information concerning our members. Members can also sign up for email notifications at the bottom right corner above “subscribe” on the LL2309 website home page.

In solidarity

Jozsef Tornoyos - Secrétaire-archiviste/Recording Secretary